

C.V		السيرة الذاتية	
Personal Information		البيانات الشخصية	
Name	Khaled Suleiman Sukari	الاسم	خالد سليمان سكري
Aljinsia	Syrian	الجنسية	سوري
I. D. No.	2023199793	رقم الهوية	٢٠٢٣١٩٩٧٩٣
Marital status	married	الحالة الاجتماعية	متزوج
E-mail	Khaledsukary0@gmail.com		البريد الالكتروني
Special Tel.	0551855359		هاتفه الخاص
Education		المؤهلات العلمية	
- High School		- ثانوية عامة	
		الخبرات العملية	
- Marketing and team management - Managing exhibitions and stores - Complete knowledge of the eastern region - Arabic and English language - His speaking and writing are excellent		- التسويق واداره الفريق - اداره معارض ومحلات - معرفه تامه بالمنطقة الشرقية - اللغة العربية والانجليزية - تحدث وكتابه ممتازات	
Skills		المهارات	
1- Finding dealing with computers 2- Average of the English language 3-Ability to perform multiple tasks and prioritize. 4- Creative thinking and problem solving. 5- Ability to work under pressure with efficiency. 6- Leadership and teamwork within a team. 7- Adaptability and flexibility. 8- Tact and good handling. 9- Commitment to orders issued by the two heads of work		١ - إيجاد التعامل مع الحاسب الالى ٢ - متوسط اللغة الانجليزية ٣ - القدرة على القيام بمهام متعددة وتحديد الاولويات. ٤ - التفكير الابداعي وحل المشاكل. ٥ - القدرة على العمل تحت الضغط بكفاءة. ٦ - القيادة والعمل الجماعي ضمن فريق. ٧ - القدرة على التكيف والمرونة. ٨ - اللباقة وحسن التعامل ٩ - الالتزام بالأوامر الصادرة من رؤاسا العمل	
Objective		الهدف	
I want to join a job that suits my qualifications and experience and I look for a good opportunity and a better future and gain more scientific and practical experience and contribute my abilities in promoting my work.		أرغب في الالتحاق بوظيفة تناسب مؤهلاتي وخبراتي وأبحث عن فرصة جيدة ومستقبل أفضل واكتساب المزيد من الخبرات العلمية والعملية والمساهمة بقدراتي في ترقية عملي	